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Het College van B&W is nu al een jaar onderweg. Met andere woorden: u bent op het kwart van de

periode!Vol met ambities bent u gestart. Maar veel uit het ambitieakkoord moet nog worden

geconcretiseerd. U wilt de komende jaren (richtin g 2040) doorgroeien naar 100.000+ inwoners.

Dat wilt u doen, z¡ aan zij. Maar omdat er vele ambities alleen nog maar als visie op papier staan,

zonder pad er naartoe, houden wij als PvdA-fractie u graag scherp. Zij aan zij werken aan die stip op

de horizon. En in die zin dan ook de overdenkingen "Hoever bent u?", "Waar staan we?".

De PvdA-fractie is benieuwd naar wanneer deze stip op de horizon wordt ingevuld.

De PvdA-fractie heeft hierover de volgende vragen.

1.

Roosendaal staat in Nederland qua criminaliteit niet positief te boek. Gelet op de verschillende
publicaties in de media de laatste tijd. Als men contact heeft met mensen uit het noorden van het land

en je zegt dat je uit Roosendaal komt, dan begint men al gelijk over de schietincidenten van de laatste

tijd. Dat is natuurlijk vervelend, want Roosendaal verdient meer. Roosendaal heeft ambities en wil

toekomstgericht groeien in bewoners en goede voozieningen. Dit vraagt om een duidelijke positieve

stip op de horizon. Een stip qua wonen, vernieuwende innovatieve economie, gezondheid,

vergroening, toekomstgerichte mobil iteit (lightrail), etc.

a. Wanneer wordt vanuit de ambities de stip op de horizon geplaatst en gedeeld? Met andere

woorden: waar gaan we concreet naar groeien? En in welk tijdsbestek?

Deze ambitie ontwikkeling vraagt ook om positieve verhalen en beelden voor de lange termijn.

Keuzes maken, lef, leiderschap en moed tonen. Niet kiezen is ook kiezen, immers. Het verhaal van

Roosendaal uitdragen, zodat iedereen duidelijk kan uitleggen waar we heen willen als gemeente.

b. Hoe is het draagvlak voor deze ambities binnen de inwoners van de gemeente?

c. Gaat u daarbij ook over tot peilen van draagvlak en het ophalen van ervaringen zoals bij

burgerpanels, zoals cultuurhistoricus David van Reybrouck voorstelt? (Zie ook:

https://www. nporadiol .nl/nieuws/politiek/03a700cd-62ae-42d5-b23f-ac6345d8d987/david-van-
revbrouck) Ofwel: Hoe haalt u de kennis vanuit de samenleving?

3. Kunt u aangeven wanneer uw analyse voor de stip op de horizon qua de gestelde ambities, met

plan van aanpak komt in deze? Graag met een tijdsaanduiding/tijdspad

Alvast dank voor de antwoorden.

Namens,

PvdA, Paul Klaver & Björn Rommens
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1.

Roosendaal staat in Nederland qua criminaliteit niet positief te boek. Gelet op de verschillende
publicaties in de media de laatste tijd. Als men contact heeft met mensen uit het noorden van

het land en je zegt dat je uit Roosendaal komt, dan begint men al gelijk over de

schietincidenten van de laatste tijd. Dat is natuurlijk vervelend, want Roosendaal verdient

meer. Roosendaal heeft ambities en wiltoekomstgericht groeien in bewoners en goede

voozieningen. Dit vraagt om een duidelijke positieve stip op de horizon. Een stip qua wonen,

vernieuwende innovatieve economie, gezondheid, vergroening, toekomstgerichte mobiliteit
(lightrail), etc.

a. Wanneer wordt vanuit de ambities de stip op de horizon geplaatst en gedeeld? Met

andere woorden: waar gaan we concreet naar groeien? En in welk tijdsbestek?

Deze ambitie ontwikkeling vraagt ook om positieve verhalen en beelden voor de lange termijn.

Keuzes maken, lef, leiderschap en moed tonen. Niet kiezen is ook kiezen, immers. Het verhaal

van Roosendaat uitdragen, zodat iedereen duidelijk kan uitleggen waar we heen willen als

gemeente.

b. Hoe is het draagvlak voor deze ambities binnen de inwoners van de gemeente?

c. Gaat u daarbij ook over tot peilen van draagvlak en het ophalen van ervaringen zoals bij

burgerpanels, zoals cultuurhistoricus David van Reybrouck voorstelt? (Zie ook:

https://www.nporadiol.nl/nieuws/politiek/03a70Ocd-62ae-42d5-b23f-ac6345d8d987/david-van'
revbrouck) Ofirvel: Hoe haalt u de kennis vanuit de samenleving?

Antwoord la

De stip op de horízon werken we uit in het Verhaal van Roosendaal. Het Verhaal bestaat uit drie be-

langrijke onderdelen: de historie van Roosendaal, de ambities voor de toekomst, en een groots ge-

baar waarin iedereen van binnen én buiten Roosendaal de ambitie direct herkent, en zich daarmee

verbonden kan voelen. Het Verhaal van Roosendaal rust op de fundamenten, programma's en pro-

jecten die hieronder worden weergegeven:
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De inhoud en planning van de verschillende projecten en programma's wordt toegelicht in de kader-

nota.

Antwoord lb

We hebben deze vraag nog niet integraal aan de bewoners voorgelegd. Wel hebben we vorig jaar, bij

de totstandkoming van het collegeprogramma, de mening van verschillende bewoners, bedrijven en

partijen gepeild. De gepresenteerde ambities in het collegeprogramma sluiten daar op aan.

Zowel bij verdere uitwerking van het Verhaal van Roosendaal als bij verschillende prioriteiten uit het

collegeprogramma wordt de komende maanden het draagvlak voor de ambitie gemeten.

Antwoord lc

We doen mee met een pilot van het Ministerie van BZK en de VNG voor de uitvoering van een bur-

gerberaad; momenteel wordt dit nog voorbereid. Daarnaast werken we ¡n het programma Schaal-

sprong/L00.000+ aan het opzetten van een breed participatieproces. De ervaringen d¡e we hiermee

opdoen betrekken we 1-op-1 bij de participatie in het kader van het Verhaal van Roosendaal.

De verdere stappen en (eerste) uitkomsten hiervan delen we graag met uw raad zodra we hier meer

over kunnen melden, naar verwachting in Q4 2023.

2. Vroag 2 ontbrak in de schrifteliike vraag.



3. Kunt u aangeven wanneer uw analyse voor de stip op de horizon qua de gestelde ambities, met

ptan van aanpak komt in deze? Graag met een tiidsaanduiding/tiidspad

Antwoord 3

Bij de behandeling van de kadernota, later deze maand, ontvangt de raad voor elk van de 15 thema's

uit het Collegeprogramma een plan van aanpak met daarin een toelichting op de stip op de horizon,

het te doorlopen proces hiervoor en een raming van de kosten die dat met z¡ch mee zal brengen. Het

Verhaalvan Roosendaalgaat de komende maanden een verdere invulling krijgen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De De


